China Scholarship Council – University of St Andrews Scholarships (PhD Programmes)



Top **100** global university

QS World University Rankings 2024

1st in the UK

Guardian University Guide 2024 Times Good University Guide 2024 Student Experience by NSS 2023



www.st-andrews.ac.uk/study-abroad/global-research/csc

St Andrews is a highly international, ancient university with a world-class reputation, offering an excellent standard of teaching and research in a safe and friendly community.

We have welcomed over 100 talented Chinese students on this scholarship. They each receive a unique induction course which supports their transition to doctoral study at the University and their integration into the local community. Our students retain their cultural identity while actively engaging in student clubs, societies and traditions.

How many awards are available?

- 30 scholarships for full-time PhD students (48 months).
- 10 scholarships for visiting PhD students (6-24 months).

All subjects welcomed: www.st-andrews.ac.uk/subjects

Who is eligible?

Chinese students who demonstrate academic merit and potential to become a leader in your field and a decision-maker and opinion former within China.

For more information on the CSC criteria and English language requirements, please visit: www.st-andrews.ac.uk/study-abroad/global-research/csc

When can I apply?

Stage 1: 8 Jan, 2024 is the deadline for applicants to submit their PhD application to St Andrews. 11 Jan, 2024 is the deadline to apply through FUND.

Stage 2: CSC application opens in March. Applicants will be notified of 2nd stage of application process.

What will I receive?

- Tuition fees for the full duration of programme.
- · A stipend for living costs.
- The cost of one return flight to the UK, and passport and Visa fees.



"The University of St Andrews is an absolutely excellent institution to pursue your PhD study. Located in Scotland, St Andrews is surrounded by the North Sea, you can have the most scenic view for taking a breath after a well-concentrated time of PhD research. The University is led by world-leading academics and the most warm-hearted administrative team. You will interact with amazing students and colleagues coming from all over the world. Studying in St Andrews brought me to the fascinating world of International Relations and also nourished me to be a global citizen."

Ruoxi Wang (CSC-St Andrews PhD graduate, School of

International Relations)

For more information about scholarship opportunities, please visit our website or contact: chinascholarshipcouncil@st-andrews.ac.uk





中国国家留学基金委一圣安德鲁斯大学奖学金 (博士生项目)



University of St Andrews

Scotland's first university – 1413

全球排名前100大学

2024年QS全球大学排名

全英第一名

2024年《卫报》英国大学指南 2024年《泰晤士报》英国大学指南 2023年《全英学生满意度》调查



www.st-andrews.ac.uk/study-abroad/global-research/csc

圣安德鲁斯大学是一所历史悠久的菁英学府,拥有世界级的学术声誉和极高的国际化程度。位于苏格兰东海岸,圣安德鲁斯是一个非常安全、友好的社区,每年为来自世界各地的学子提供项级的学术研究环境和教学支持。

圣安德鲁斯大学迎接了超过100名荣获圣安CSC奖学金的中国博士留学生。圣安特别为他们提供了博士学术准备课程,让他们更好地适应英国的研究模式,并且更快地融入到大学和当地社区。同学们除了在学术上有充分地提高,也积极地参入到学生社团和传统活动中,丰富自己的留学生活。

圣安校方提供多少奖学金名额?

- 每年30个名额提供给全职博士生 (48个月)。
- 每年10个名额提供给访问博士生 (6~24个月)。

对所有学科开放申请:

www.st-andrews.ac.uk/subjects

申请者要求?

申请此项奖学金项目的学生需有学术上的专长,展现具备成为所在领域领导者的能力,并具备成为相关领域内的决策者和贡献者的学术能力。

更多有关CSC奖学金项目及英语语言要求等信息,请访问:

www.st-andrews.ac.uk/study-abroad/globalresearch/csc

何时提交申请?

第一阶段:申请2024年入学的申请者需要在2024年 1月8日之前提交圣安德鲁斯大学的博士申请,并在1 月11日之前向大学提交奖学金申请。

第二阶段: CSC奖学金线上申请拟于2024年3月开放,学校将通知申请者第二阶段的时间及流程。

奖学金包含什么?

- 整个博士课程的学费。
- 每月生活津贴。
- 一次返回英国的机票和护照签证费。



"圣安德鲁斯大学是一个非常值得你展开博士学习的地方,她全英第一的学生满意度名不虚传。圣安坐落于美丽的苏格兰,你可以在紧张的博士学习之余感受大自然的美好与宁静。圣安拥有世界领先的各学科专家和最负责贴心的行政团队,圣安令博士求学旅程变得格外温暖与精彩。在这里,你可以遇见来自世界各地的学术菁英,体验无处不在的跨文化跨宗教交流。圣安不仅将我带入国际关系的研究殿堂,也时时刻刻培养我成为一名优秀的世界公民。"

王若晞

(CSC奖学金获得者,国际关系学院2023届博士毕业生)

更多关于奖学金机会的信息,请访问大学网站或联系我们; chinascholarshipcouncil@st-andrews.ac.uk

圣安德鲁斯大学 微信公众号

